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Canadian English Writing Competition 2025-26 (Arch Cup) live Semi-final Competition 

Invitation letter 

18th December 2025 

Dear English Panels and Parents, 

 

First of all, on behalf of the judges of our association, we would like to congratulate the students for winning 

the "Canadian English Writing Competition 2025-26 (Arch Cup) live Preliminary Competition" for their 

outstanding performance. It is really gratifying! Details of the competition results can be found on our website 

www.eaa.edu.hk. 

 

Outstanding students who have won the bronze award or above in the preliminary competition will be 

recommended to participate in the " Canadian English Writing Competition 2025-26 (Arch Cup) live Semi-

final Competition" held on the 7th February, 2026 (Saturday), and strive for higher honors. 

 

This competition is a semi-final for all primary and secondary school students in Hong Kong, which is 

challenging and recognizable. It is also a great opportunity for self-assessment, affirmation, broadening of 

horizons, and improvement of English writing skills. 

 

The purpose of this semi-final competition is to enhance the English proficiency of Hong Kong young students, 

to develop a global perspective, to broaden their knowledge base, to enhance interpersonal relationships, and 

to build a good language foundation for internationalization. We sincerely hope that your school and your 

parents will continue to support and promote this meaningful academic activity. 

 

The details of the semi-final and the registration form are enclosed herewith. Please complete the registration 

form and mail it or submit it in person to our Association on or before 23rd January 2026 (Friday). If you 

have any enquiries, please email eaa.edu.hk@gmail.com or call (852)-2493 7971. 

 

 

Yours faithfully, 

English Association of Asia 

 

Enclosures: Prospectus for Canadian English Writing Competition 2025-26(Arch Cup) live Semi-final Competition and 

Registration Form (Self-copying). 
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亞洲英文協會 

地址：油麻地彌敦道 518-520 號彌敦行 2 樓 20s 室 

電話：2493 7971  

電郵：eaa.edu.hk@gmail.com 網站：http://www.eaa.edu.hk 

《2025-26 年加拿大英文寫作邀請大賽》「雅卓盃」現場決賽 

邀請函 

致  貴校英文科主任及 貴家長： 

 

  首先，謹代表本協會評委，祝賀同學們參加《2025-26 加拿大英文寫作邀請大賽》「雅卓盃」現場

初賽 中獲獎，表現優異，著實可喜可賀！比賽成績詳情可見本會網站 www.eaa.edu.hk。 

 

於初賽獲銅獎或以上的優秀同學，將被推薦參加 2026 年 2 月 7 日(星期六)舉辦的《2025-26 年加

拿大英文寫作邀請大賽》「雅卓盃」現場決賽，爭取更高的殊榮。 

 

是次比賽是全港性中、小學生的決賽，具有一定的挑戰性及認受性。亦是自我評核、肯定自己，

擴闊視野、提高英文寫作水平的一大良機。 

 

  舉辦是次決賽的目的旨在提升香港青少年學子之英語能力，培養世界觀與全球視野，擴展青少年

的知識領域，增進人際互動關係，建立邁向國際化的良好語言基礎。希望  貴校及  貴家長能繼續鼎

力支持及推廣此項有意義的學術活動。 

 

現隨函附上決賽的詳情及報名表，請填妥報名表，並於 2026 年 1 月 23 日（星期五）或之前郵寄 

或 親身遞交至本會辦理。如有任何查詢，歡迎電郵 eaa.edu.hk@gmail.com 或致電 (852)-2493 7971。 

 

敬祝 

安好！ 

亞洲英文協會 謹啟 

二零二五年十二月十八日 

附件：《2025-26 年加拿大英文寫作邀請大賽》「雅卓盃」現場決賽比賽章程及報名表﹙可自行複印﹚ 

﹙中文版本僅供參考，一切內容以英文版本為準﹚ 
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Admission ticket 
download  

Contest Prospectus 

Contest Date and Time: 7th February, 2026 (Saturday) 

Primary Divisions I (P1-P2) 09:30 – 10:30 

Primary Divisions II (P3-P4) 09:30 – 1030 / 11:00 – 12:00  

Primary Division III (P5-P6) 11:00 – 12:00 / 12:30 – 13:30 

Secondary Division I & II (S1-S6) 14:30 – 16:00 

*The timeslots will be arranged by our staff, please refer to the admission form. * 

Contest Venue: Scientia Secondary School  

Registration Fee: HK$380 per contestant  

Registration Deadline: 23rd January 2026 (Friday) 

Eligibility: Candidates awarded in the Preliminary Competition 

Registration Method： 

By mail: Complete the application form and send it together with a cheque (payable to EAA) 

(Date is subject to postmark) to the address on the right. 

(Do not send cash by mail, the EAA will not be responsible for any loss) 

In-person registration: Complete the registration form and submit it in person with cash or 

cheque to the address on the right during our office hours. 

Online registration: Students can register directly at https://eaa.edu.hk (simply enter your examination admission ticket 

number). / you can register at https://onlineform.eaa.edu.hk for the competition (support credit card payment only) using the 

account you previously used to registered for the elimination / preliminary round.  

Contest Format: 

Primary Division I（P1-P2） 60 minutes. Write on one topic out of two. Word limit: 120-160.  

Primary Division II（P3-P4） 60 minutes. Write on one topic out of two. Word limit: 150-200. 

Primary Division III（P5-P6） 60 minutes. Write on one topic out of two. Word limit: 180-240. 

Secondary Division I（S1-S3） 90 minutes. Write on one topic out of two. Word limit: 300-400 

Secondary Division II（S4-S6） 90 minutes. Write on one topic out of two. Word limit: 460-720 

Contest Regulations: 

1. 2025-26 Canadian English Writing Competition (Arch Cup) (“2025-26Arch Cup CEWC”) is subject to the following terms and conditions. 

2. Unless confined by the topic they choose, contestants can write in any style (e.g. a story, a letter, a poem etc.). 

3. EAA reserves the right to require proof of consent – if applicable. 

4. The winning entries will be chosen by a panel of judges.  The panel will include professional English teachers and representatives from 

EAA. 

5. The winners will be selected on the following marking criteria: content, language, organization, creativity and other relevant criteria which 

judges think fit. 

6. By entering 2025-26Arch Cup CEWC, contestants grant EAA a universal, royalty-free, sub-licensable and transferable license to use all or 

any portion of their work without notification to them. 

7. Registration form is available for download at http://www.eaa.edu.hk. 

 

The admission ticket will be available at noon on 29th January to 6th February  

2026, you can download it from the association website by yourself. 

 

Release of Results: Results to be released on 10th March 2026 (Tuesday) at http://www.eaa.edu.hk. 

Rm 20s, 2/F, Nathan 

Tower, 518-520 Nathan 

Road, Yau Ma Tei, 

Kowloon, Hong Kong 

(2025-26 Arch Cup) 

http://www.eaa.edu.hk/


准考證下載 

章程 
比賽日期時間：2026 年 2 月 7 日（星期六） 

小學組 1﹙P1-P2﹚ 09:30 – 10:30 

小學組 2﹙P3-P4﹚ 09:30 – 1030 / 11:00 – 12:00  

小學組 3﹙P5-P6﹚ 11:00 – 12:00 / 12:30 – 13:30 

中學組 1 & 2﹙S1-S6﹚ 14:30 – 16:00 

*比賽時間不供挑選，以准考證為準。 

比賽地點：創知中學 
比賽費用：HK$380/人 
截止日期：2026 年 1 月 23 日 (星期五) 
參賽資格：於 2025-26 年加拿大英文寫作大賽「雅卓盃」現場初賽 獲獎的學生。 

參加方法：  

郵遞報名：填妥報名表並連同支票(支票抬頭 EAA) 郵寄（日期以郵戳為準）至右方地址。 

      （切勿郵寄現金，如有遺失，本會恕不負責） 

親臨報名：填妥報名表並帶同現金或支票，於本會辦公時間親身遞交至右方地址。 

網上報名：學生可直接在 https://eaa.edu.hk 報名(只需輸入准考證號碼) / 前往報名系統 https://onlineform.eaa.edu.hk 登入

入圍賽/初賽所使用的帳號報名參賽(只支援信用卡付款)。 

比賽形式： 

小學組 1（小學 1-2 年級） 60 分鐘，作文題目二選一。單詞數量限制︰120-160。 

小學組 2（小學 3-4 年級） 60 分鐘，作文題目二選一。單詞數量限制︰150-200。 

小學組 3（小學 5-6 年級） 60 分鐘，作文題目二選一。單詞數量限制︰180-240。 

中學組 1（初中年級 1-3） 90 分鐘，作文題目二選一。單詞數量限制︰300-400。 

中學組 2（高中年級 4-6） 90 分鐘，作文題目二選一。單詞數量限制︰460-720。 

比賽規則： 

1. 2025-26 年加拿大英文寫作比賽「雅卓盃」(下稱「2025-26 Arch Cup CEWC」) 根據下述條款及規則舉行。 
2. 除非受限於其所選之題目，參賽者可以任何寫作形式完成作品，如記敍文、詩歌、信件等。 
3. 如有需要，舉辦單位保留要求證明參賽者同意的權利。 
4. 勝出作品將由專業評審團選出，評審團委員將包括來自亞洲英文協會之專業英文老師及代表。 
5. 勝出作品將基於以下評審準則選出︰內容、語言、組織、創意，以及一切評委認為合適的評審準則。 
6. 參加 2025-26 Arch Cup CEWC 的參賽者，同意給予亞洲英文協會使用其全部或部份作品的通用、免版稅、可轉讓以

及毋須事前通知的許可。 
7. 報名表格亦可於亞洲英文協會網站 http://www.eaa.edu.hk 下載。 

 

准考證將於 2026 年 1 月 29 日中午開始至 2 月 6 日， 
請自行到協會網站下載。 
 

成績公佈：成績於 2026 年 3 月 10 日﹙星期二﹚在本會網站 http://www.eaa.edu.hk 公佈。 

 

 

 

九龍油麻地彌敦道 518-

520 號彌敦行 2 樓 20s 室 

(2025-26 Arch Cup) 



The English Association of Asia 

Address: Room 20s, 2/F, Nathan Tower, 518-520 Nathan Road, Yau Ma Tei, Kowloon, Hong Kong 

Telephone: 2493 7971   Email: eaa.edu.hk@gmail.com 

Website: http://www.eaa.edu.hk 

Canadian English Writing Competition 2025-26(Arch Cup) live Semi-final Competition 

Awards: 

School Awards Ranking Method To be awarded 

Primary Division School Champion 

Secondary Division School Champion 

Ranked by the total mark of all participants within the 

same school 
Champion Trophy 

   

Personal Awards Ranking Method To be awarded 

Gold Award Top 10% contestants get Gold Awards; Award Certificates 

Silver Award Top 20% contestants get Silver Awards; Award Certificates 

Bronze Award Top 30% contestants get Bronze Awards. Award Certificates 

Enquiries:  

⚫ Email: eaa.edu.hk@gmail.com 

⚫ Telephone: (852) 2493 7971 

⚫ Address: Room 20s, 2/F, Nathan Tower, 518-520 Nathan Road, Yau Ma Tei, Kowloon, Hong Kong 

⚫ Office Hours:  

◆ Mondays to Fridays:  10:30a.m. - 1:00p.m. and 2:00p.m. - 6:30p.m.  

◆ Saturday:           10:30a.m. - 2:00p.m. (Closed on Sundays and public holidays) 

Kindly note that all information related to the contest will be updated from time to time on the official 

website of the organizer (http://www.eaa.edu.hk) without further notice. 

  

《2025-26年加拿大英文寫作大賽》「雅卓盃」現場決賽 
公開賽獎項︰ 

團體獎項 細節 將獲頒發 

小學團體總冠軍 

中學團體總冠軍 
計算小學/中學團體成績總和 總冠軍獎盃/獎座 

   

個人獎項 細節 將獲頒發 

金獎 最高分的 10%參賽者獲金獎； 獎狀 

銀獎 最高分的 20%參賽者獲銀獎； 獎狀 

銅獎 最高分的 30%參賽者獲銅獎。 獎狀 

報名查詢：  
⚫ 電    郵：eaa.edu.hk@gmail.com 

⚫ 聯絡電話：2493 7971 
⚫ 報名地址：香港九龍彌敦道 518-520號彌敦行 2樓 20s室 
⚫ 辦公時間： 

◆ 星期一至五︰  上午十時半至下午一時  及  下午二時至下午六時半  

◆ 星期六    ︰  上午十時半至下午二時  (星期日及公眾假期休息) 
.所有資料以 http://www.eaa.edu.hk發佈為準，如有更改，恕不個別另作通知。 

﹙章程中文版本僅供參考，一切內容以英文版本為準﹚ 
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Canadian English Writing Competition 2025-26 

Arch Cup 

Promotion System 

 

日期 Date 階段 Stage 

Registration:  

1st September to 3st October 2025 

報名：2025 年 9 月 1 日至 10 月 3 日 

Canadian English Writing Competition 2025-26 

“Arch Cup” Elimination Competition 

2025-26 年加拿大英文寫作大賽 

「雅卓盃」徵文入圍賽 

 

 

 

 

 

Registration:  

6th October to 10th November 2025 

報名：2025 年 10 月 6 日至 11 月 10 日 

Canadian English Writing Competition 2025-26 

"Arch Cup" live Preliminary Competition 

2025-26 年加拿大英文寫作大賽 

「雅卓盃」現場初賽 Competition date: 22nd November 2025 

比賽日期：2025 年 11 月 22 日 

 

 

 

 

 

 

 

 

Registration:  

18th December 2025 to 23st January 2026 

報名：2025 年 12 月 18 日至 2026 年 1 月 23 日 
Canadian English Writing Competition 2025-26 

"Arch Cup" live Semi-final Competition 

2025-26 年加拿大英文寫作大賽 

「雅卓盃」現場決賽 

Competition date:  

7th February 2026 

比賽日期： 2026 年 2 月 7 日 

 

 

 

 

 

 

 

 

Registration:  

11th March to 17th April 2026 

報名：2026 年 3 月 11 日至 4 月 17 日 

Canadian English Writing Competition 2025-26 

"Arch Cup" live Final Competition 

2025-26 年加拿大英文寫作大賽 

「雅卓盃」現場總決賽 

Competition date: (tentative)  

2nd May 2026 

比賽日期：(暫定) 2026 年 5 月 2 日 

Students qualified for Preliminary Competition 

徵文比賽獲入圍的學生 

Eligibility: students with bronze medal or 

above in the Preliminary round 

晉級資格 ：初賽獲銅獎或以上的學生 

 

Eligibility: students with bronze medal or 

above in the Semi-final round 

晉級資格 ：決賽獲銅獎或以上的學生 

 



The English Association of Asia 

Address: Room 20s, 2/F, Nathan Tower, 518-520 Nathan Road, Yau Ma Tei, Kowloon, Hong Kong 

Telephone: 2493 7971   Email: eaa.edu.hk@gmail.com    

Website: http://www.eaa.edu.hk 

Canadian English Writing Competition 2025-26 Arch Cup live Semi-final Competition 

Registration Form 

Student’s information: Contest Date：7th February 2026 (Saturday) Contestant Number： 

#Student’s name (Chinese)：  #Student’s Name (English)： #Student’s grade： 

 

#Day of birth：(Year/Month/Day) 

 

#Parent’s/Guardian’s phone number： Student’s residential address  

 

#Parent’s Email： School name： 

Responsible teacher name: Teacher contact number: Teacher Email: 

Student’s information: (Please amend the information you provide in spaces available where necessary.) 

1.All personal data collected are handled in accordance with the relevant provisions of the Personal Data (Privacy) Ordinance.  Such data will be used for the purposes 

of administering contests and offering training courses only.  

2.Remarks: Please fill in this Form with ALL the information required in this Form so that Admission Forms can be mailed to contestants on time. 

3.The organizer reserves the right to make corresponding arrangements (such as rescheduling, etc.) in response to social conditions or force majeure. 

Registration Method: (Online registration and payment do not need to submit this registration form) 

⚫ Mailing: Please send your COMPLETED Registration Form with a crossed cheque to the Association (i.e. the registration office address).  

Receipts will be sent to contestants together with the Admission Forms.   

⚫ Personal Submission: Please visit the Association (i.e. the registration office) with your COMPLETED Registration Form and a crossed cheque or cash.  

 

Payment Method: 

□ Cash (Only applicable for personal submission) 

□ Cheque (Bank’s name:     Cheque No.:      ) 

Please make your cheque payable to “EAA” and write the contestant’s name and the parent’s/guardian’s Hong Kong phone number on the back of the cheque.  

Amount: Contest $380 

Registration Office Address: Room 20s, 2/F, Nathan Tower, 518-520 Nathan Road, Yau Ma Tei, Kowloon, Hong Kong (EAA) 

Office hours: Mondays to Fridays (10:30-13:00 ; 14:00-18:30) Saturday(10:30 - 14:00)(Closed on Sundays and public holidays) 

Registration Deadline: 23rd January 2026 (Friday) 

 

Parent’s/Guardian’s signature:                                  Date:       

 

Receipt             Date：_________________________ 

This is to acknowledge receipt of the registration fee from                            (Student’s Name) for  

Canadian English Writing Competition 2025-26(Arch Cup) live Semi-final Competition. 

Payment Method: 

□ Cash   

□ Cheque （Cheque No. ：_______________）      Registration Fee：HK$380 per contestant 

Please go to the association website to download the admission ticket from noon on 

29thJanuary to 6th February 2026 

 

The Association’s Chop: 

 

Contest Date：7th February 2026(Saturday)  

The position marked with "#" must be filled in 
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The English Association of Asia 

Address: Room 20s, 2/F, Nathan Tower, 518-520 Nathan Road, Yau Ma Tei, Kowloon, Hong Kong 

Telephone: 2493 7971  Email: eaa.edu.hk@gmail.com    

Website: http://www.eaa.edu.hk 

《2025-26 年加拿大英文寫作大賽》「雅卓盃」現場決賽 報名表 

學生資料： 比賽日期：2026 年 2 月 7 日(星期六) 考生編號： 
#學生姓名（中文）： 

 

#學生姓名（英文）： 

 

#就讀年級： 

 

#出生日期：(年/月/日) 

#家長或監護人聯絡電話： 學生住址： 

#家長電郵： 學校名稱： 

負責老師姓名： 老師聯絡電話： 老師電郵： 

學生資料：(如資料有缺漏或錯誤，請於旁邊補充) 

1.根據《個人資料(私隱)條例》，所收集的個人資料僅供比賽及培訓之用途。 

2.備註：請務必填寫好所有資料，以便本會寄出准考證，准考證將於比賽幾天前寄出。 

3.主辦單位有權因應社會狀況或不可抗拒的因素而作出相應安排(例如改期等)。 

報名方法：（網上報名及付款毋須提交此報名表） 

⚫ 郵寄申請：將填妥的報名表及劃線支票寄回本會﹙即報名地址﹚，收據將連同准考證寄回。 

⚫ 親臨遞交：帶同填妥的報名表及劃線支票或現金親臨本會﹙即報名地址﹚辦理報名手績。 

付款方法： 

□ 現金（只適用於親臨本會遞交報名表之申請） 

□ 支票（銀行名稱：     支票號碼：     ） 

支票抬頭請寫[ EAA ]，於支票背面寫上學生姓名及家長香港手提電話。 

金額︰比賽費用 $380 

報名地址：九龍油麻地彌敦道 518-520 號彌敦行 2 樓 20s 室(EAA) 

辦公時間：星期一至五︰上午十時半至下午一時  及  下午二時至下午六時半  

     星期六    ︰上午十時半至下午二時  (星期日及公眾假期休息) 

截止報名日期：2026年 1月 23日 (星期五) 

 

 

家長簽署：                    日期：             
 

收據       日期：_________________________ 

茲收到                 （學生姓名）報名《2025-26 年加拿大英文寫作大賽》「雅卓盃」現場決賽之費用。 

繳費方法： 

□ 現金  

□ 支票（支票號碼：_______________）  報名費用：港幣 380 元正   

請於 2026 年 1 月 29 日中午開始至 2 月 6 日，自行到協會網站下載准考證 

  

協會蓋印： 

比賽日期：2026 年 2 月 7 日(星期六) 

 

注有〝#〞的位置必需填寫 
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